
Magyarul a hazai kutatás-fejlesztésről
Mennyi forrást biztosít ma Magyarország a kutatás-fejlesztés ösztönzésére, és mik a távlati célok? Kik és hogyan döntenek
a versenypályázati rendszerben finanszírozott projektekről, programokról? Milyen új pályázati felhívásokra számíthatunk a
közeli jövőben? Mitől lesz még versenyképesebb a magyar innováció? Pálinkás József, az NKFI Hivatal elnöke Baló György
kérdéseire válaszolt az RTL Klub műsorában.
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